
Protokół nr XV 

Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą  

z dnia 10 lutego 2025 roku 

 

Obrady rozpoczęto 10 lutego 2025 r. o godz. 1530.Miejsce obrad sala konferencyjna w Urzędzie 

Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą, ul. Szkolna 1. 

Do punktu 1 

Otwierając obrady piętnastej w dziewiątej kadencji Sesję Rady Miejskiej, Przewodniczący – 

Krzysztof Pryciak stwierdził, że sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie powitał Radnych Miasta i Gminy Dobrzyń nad 

Wisłą, Burmistrza wraz z pracownikami, sołtysów, dyrektorów szkół oraz gości zaproszonych 

(lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu). 

Do punktu 2 

Stwierdził, iż w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, umożliwia przeprowadzenie 

sesji i podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Nieobecna na sesji była radna: Natalia Mulczyńska Gachewicz. 

Do punktu 3 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie XV sesji Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą. 

4. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą z dnia 17 grudnia 2024  roku. 

5. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą z dnia 23 grudnia 2024  roku. 

6. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą z dnia 9 lutego 2025 roku. 

7. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą z dnia 14 stycznia 2025 roku. 

8. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

9. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej o działalności podejmowanej w okresie 

międzysesyjnym. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian budżetu Miasta i Gminy na 2025 rok; 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Dobrzyń nad Wisłą na lata 

2025- 2038;  



3) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Fabianki na 

organizowanie publicznego transportu zbiorowego;  

4) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Dobrzyń nad Wisłą. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad XV sesji Rady Miejskiej.  

Wobec braku uwag do odczytanego porządku obrad Przewodniczący zarządził imienne 

głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Na 14 radnych obecnych na sesji za przyjęciem porządku obrad było 14 radnych, Przeciw-0, 

Wstrzymało się -0,  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Do punktu 4 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z XI sesji Rady Miejskiej 

z dnia 17 grudnia 2024 roku.  

Do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zastrzeżeń, wobec czego Przewodniczący 

Rady zarządził głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu nr XI. 

Na 14 radnych obecnych na sesji za przyjęciem protokołu XI obrad było 14 radnych, Przeciw-

0, Wstrzymało się –0.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia protokołu XI stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Do punktu 5  

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z XII sesji Rady Miejskiej 

z dnia 23 grudnia 2024 roku.  

Do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zastrzeżeń, wobec czego Przewodniczący 

Rady zarządził głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu nr XII. 

Na 14 radnych obecnych na sesji za przyjęciem protokołu XII obrad było 14 radnych, Przeciw-

0, Wstrzymało się –0.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia protokołu XII stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

Do punktu 6 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej 

z dnia 9 stycznia 2025 roku.  



Do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zastrzeżeń, wobec czego Przewodniczący 

Rady zarządził głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu nr XIII. 

Na 14 radnych obecnych na sesji za przyjęciem protokołu XIII obrad było 14 radnych, Przeciw-

0, Wstrzymało się –0.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia protokołu XIII stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

Do punktu 7 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają uwagi do protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej 

z dnia 14 stycznia 2025 roku.  

Do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zastrzeżeń, wobec czego Przewodniczący 

Rady zarządził głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu nr XIV. 

Na 14 radnych obecnych na sesji za przyjęciem protokołu XIV obrad było 14 radnych, Przeciw-

0, Wstrzymało się –0.  

Imienny wykaz głosowania w sprawie przyjęcia protokołu XIV stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

Do punktu 8 

Burmistrz przedstawił swoje sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Do przedstawionej informacji nie wniesiono żadnych pytań ani uwag. 

Przedstawione sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do punktu 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że pełnił dyżur w każdy wtorek od godz.12 na który 

serdecznie zaprasza zainteresowanych mieszkańców. 

Do punktu 10 p-pkt 1 

Pani Skarbnik Agnieszka Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 

Miasta i Gminy na 2025 rok . 

Uzasadnienie do omawianego projektu uchwały brzmiało „ Zmiana budżetu Miasta i Gminy 

Dobrzyń nad Wisłą na 2025 r.: 

1) Wnosi się do budżetu kwotę 23.772,49 zł stanowiącą kontynuację projektu 

„Dwujęzyczne przedszkolaki Kujaw i Pomorza” w ramach programu Fundusze 

Europejskie dla Kujaw i Pomorza 2021-2027 współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Społecznego Plus; 

2) Wnosi się do budżetu kwotę 6.760,00 zł stanowiącą środki z Funduszu Europejskiego 

Kujaw i Pomorza w ramach Projektu „Klucz do uczenia 3.0”; 

3) Zwiększa się o 20.000,00 zł wpływy z rozliczeń zwrotów z lat ubiegłych;   



4) W związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej dokonuje się zmiany z rozdziału „75802” 

na rozdział „75834”; 

5) Zmniejsza się o 294,00 zł środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19, zwiększając 

wkład własny na dotację dla Parafii w Grochowalsku; 

6) Z wydatków związanych z utrzymaniem operacyjnym OSP wyodrębnia się 21.000,00 

zł z przeznaczeniem na dotację celową na dofinansowanie zakupu drona dla OSP 

Dobrzyń nad Wisłą; 

7) Z bieżących wydatków w administracji przenosi się 19.000,00 zł z przeznaczeniem na 

„Zakup sprzętu komputerowego’ w wysokości 15.000,00 zł oraz na 

„Termomodernizację budynku Szkoły Podstawowej w Krojczynie” kwotę 4.000,00 zł,  

8) Z bieżących wydatków związanych z gospodarką gruntami i nieruchomościami 

przenosi się 30.000,00 zł na „Modernizację i doposażenie świetlic wiejskich oraz miejsc 

rekreacyjnych”. 

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący Rady odczytał tytuł projektu uchwały i zarządził 

imienne głosowanie w sprawie przyjęcia ww. projektu uchwały. 

Na 14 radnych obecnych na sesji za przyjęciem projektu uchwały obrad było 14  radnych, 

Przeciw-0, Wstrzymało się – 0. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała o nr XV/71/2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do punktu 10 p-pkt 2 

Pani Skarbnik Agnieszka Ziółkowska przedstawiał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 2038 i poprosiła o wniesienie autopoprawki. 

Uzasadnienie projektu brzmiało „Zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025 – 

2038 polegają na dostosowaniu kwot do uchwały zmieniającej budżet Miasta i Gminy Dobrzyń 

nad Wisłą na 2025 r.  

Zmiana limitów przedsięwzięć zgodnie z załącznikiem nr 2.” 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i zarządził 

imienne głosowani wraz z autopoprawką. 

Na 14 radnych obecnych na sesji za przyjęciem projektu uchwały obrad było 14 radnych, 

Przeciw-0, Wstrzymało się – 0. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała o nr XV/72/2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 



Do punktu 10 p-pkt 3 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Fabianki na organizowanie publicznego transportu zbiorowego przedstawił Pan Sekretarz 

Jacek Nowakowski. 

Uzasadnienie do omawianego projektu uchwały brzmiało ,, Podjęcie niniejszej uchwały 

wynika z potrzeby wyeliminowania z uchwały Nr XIV/70/2025 Rady Miejskiej Dobrzyń nad 

Wisłą z dnia 14 stycznia 2025 r. w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Fabianki na organizowanie publicznego transportu zbiorowego przepisów, które naruszają 

zakres ustawowej delegacji przyznanej organom stanowiącym jednostek samorządu 

terytorialnego.” 

Na 14 radnych obecnych na sesji za przyjęciem projektu uchwały obrad było 14 radnych, 

Przeciw-0, Wstrzymało się – 0. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała o nr XV/73/2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do punktu 10 p-pkt 3 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę wynika z potrzeby wyeliminowania z uchwały 

Nr XIV/70/2025 Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą z dnia 14 stycznia 2025 r. w sprawie 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Fabianki  na organizowanie publicznego 

transportu zbiorowego przepisów, które naruszają zakres ustawowej delegacji przyznanej 

organom stanowiącym jednostek samorządu terytorialnego. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady odczytała tytuł projektu uchwały i zarządził imienne 

głosowanie w sprawie przyjęcia w/w projektu uchwały. 

Na 14 radnych obecnych na sesji za przyjęciem projektu uchwały obrad było 14 radnych, 

Przeciw-0, Wstrzymało się – 0. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Uchwała o nr XV/74/2025 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 11 

Brak Interpelacji i zapytań radnych. 

 

Do punktu 12  

Brak Wolnych wniosków i informacji. 

 

 



Do punktu 13 

 

Kończąc obrady piętnastej Rady Miejskiej Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za 

udział i zamknął obrady piętnastej Sesji Rady Miejskiej w IX kadencji. 

 

Protokółowała                                                                           Przewodniczący Rady Miejskiej  

Magdalena Sujka                                                                                 Krzysztof Pryciak  

 

 

 

 

 


